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 SE-BRM.0012.5.3.2023                                
 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI INFRASTRUKTURY, ROZWOJU I POLITYKI PRZESTRZENNEJ 

RADY MIASTA I GMINY KÓRNIK 

z dnia 23 marca 2023 roku 

 

 
Posiedzenie Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej Rady Miasta 

i Gminy Kórnik odbyło się 23 marca 2023 roku, w godzinach 12.05 – 14.26, w sali 

posiedzeń ratusza bnińskiego.  

W spotkaniu uczestniczyło 12 członków Komisji. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Beata Bruczyńska 

3. Maciej Brylewski 

4. Dominika Buczkowska 

5. Iwona Cupryjak 

6. Stanisław Duszczak 

7. Krystyna Janicka 

8. Jarosław Janowski 

9. Magdalena Kosakowska 

10. Jarosław Mieloch 

11. Magdalena Pawlaczyk 

12. Andrzej Regulski 

13. Jerzy Walczyk 

14. Agnieszka Wiśniewska 

15. Adam Zydroń 

 

W posiedzeniu wzięli także udział: wiceburmistrz Bronisław Dominiak, kierownik 

Wydziału Planowania Przestrzennego Mariusz Stodolniak, kierownik Wydziału 

Eksploatacji Infrastruktury Technicznej Anna Borowiak, kierownik Wydziału Inwestycji 

Joanna Grzybowska, kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Lidia 
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Noskowiak, kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Sławomir 

Zakrzewski oraz mieszkańcy gminy Kórnik.  

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad: 

Przewodniczący Adam Zydroń otworzył posiedzenie Komisji Infrastruktury, Rozwoju  

i Polityki Przestrzennej. Powitał zebranych. Komisja miała kworum i mogła 

podejmować prawomocne decyzje. Przypomniał, że uczestników spotkania 

obowiązuje Klauzula informacyjna w związku z rejestracją nagrań komisji Rady 

Miasta i Gminy Kórnik, a dokument stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie przedstawiony został porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębu geod. Skrzynki, 

gmina Kórnik – etap 1, 

b) nadania nazwy ulicy w miejscowości Borówiec, 

c) nadania nazwy ulicy w miejscowości Dachowa, 

d) dodatkowych oznaczeń taksówek oraz przepisów porządkowych związanych z 

przewozem osób i bagażu taksówkami na terenie gminy Kórnik. 

4. Zapoznanie się z wnioskami o ustalenie warunków zabudowy. 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

a) zapoznanie się z pismem mieszkańca - dot. udostępnienia brzegu jeziora 

Bnińskiego, 

b) zapoznanie się z Uchwałą nr 1/2023 Rady Seniorów MiG Kórnik z dnia 6 marca 

2023r. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Stanisław Duszczak, Krystyna Janicka, 

Jarosław Janowski, Jarosław Mieloch, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam 
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Zydroń 

BRAK GŁOSU (2) 

Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski 

NIEOBECNI (4) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Iwona Cupryjak, Magdalena 

Kosakowska 

Radni Magdalena Pawlaczyk i Andrzej Regulski nie głosowali przez system eSesja. 

Głosowali przez podniesienie ręki oraz wyrażenie „jestem za”. 

W związku z powyższym ostateczny wynik głosowania: 11 głosów za. 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Nie zgłoszono uwag do projektu protokołu z dnia 16.02.2023r.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Beata Bruczyńska, Stanisław Duszczak, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Dominika Buczkowska, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Walczyk 

NIEOBECNI (4) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Iwona Cupryjak, Magdalena 

Kosakowska 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębu geod. Skrzynki, 

gmina Kórnik – etap 1 

Projekt uchwały stanowiący załącznik do protokołu omówił kierownik Mariusz 

Stodolniak wskazując, że niniejszy etap 1 stanowi część opracowania o powierzchni 

ok. 43,32 ha. Poinformował, że w projekcie planu jako funkcję wiodącą ustalono 

funkcję mieszkaniową jednorodzinną z zabudową wolno stojącą, uzupełnioną funkcją 

mieszkaniowo – usługową, usługową oraz terenami zieleni urządzonej i zieleni 
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izolacyjnej. Usankcjonowano zabudowę zagrodową. Wyznaczone w projekcie nowe 

tereny pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną wolno stojącą zajmują 

powierzchnię ok. 11 ha. Plan umożliwi powstanie ok. 130 działek budowlanych, przy 

założeniu ich minimalnej wielkości na poziomie 800 m2. Poinformował, że odbyło się 

jedno wyłożenie planu do publicznego wglądu, podczas którego wpłynęło 15 uwag, 

które omówił. Wyjaśnił, że obszary nie objęte projektem planu uzyskały wczesnej 

decyzje o warunkach zabudowy. Dodał, że obecnie procedowane są 3 wnioski o 

decyzje o warunkach zabudowy oraz przedstawił zakres i lokalizację wniosków 

sprzecznych z zapisami projektu planu.  

Radny Andrzej Regulski zapytał, czy planowane jest poszerzenie drogi serwisowej. 

Kierownik Mariusz Stodolniak wyjaśnił, że poszerzenie zostało przewidziane (droga o 

szerokości 10 m). 

Mieszkaniec zaproponował, że wycofa wniosek o wydanie decyzji o warunkach 

zabudowy (5 budynków) jeśli w projekcie planu zostanie przeprojektowany przebieg 

drogi na jego działce. Droga zostanie wrysowana na środku działki, zamiast jak jest 

obecnie na skraju jego działki i działki sąsiedniej wraz z rozgałęzieniami na jego 

terenie. Przedstawił mapkę poglądową ze swoją koncepcją. Przewodniczący Adam 

Zydroń zauważył, że rozwiązanie byłoby możliwe, gdyby wszyscy wnioskodawcy 

wycofali wnioski. W przypadku wycofania jednego wniosku i wstrzymania procedury 

planistycznej, musiałaby zostać wydana decyzja o warunkach zabudowy dla 51 

budynków, która zaburzy kształt planu. Wyjaśnił, że rada musi patrzeć całościowo na 

omawiany obszar. 

Mieszkaniec wyjaśnił, że ma już zrealizowany wjazd na środku działki obok 

istniejącego budynku. W momencie powstania drogi prostej przez środek działki  

teren Z/WS mógłby sprzedać z ostatnimi działkami budowlanymi. Kierownik Mariusz 

Stodolniak wyjaśnił, że tworząc projekt planu brany jest pod uwagę układ 

komunikacyjny. Zgodnie z propozycją mieszkańca powstałyby 2 drogi wewnętrzne 

(każda po 10 m szerokości) w odległości ok. 30 m. Więcej terenu trzeba byłoby 

przeznaczyć pod drogę z zawrotką. Obecnie droga wewnętrzna o szerokości 10 m 

jest podzielona po równo (5 m) pomiędzy sąsiadującymi działkami. Radna Beata 

Bruczyńska wyraziła poparcie dla propozycji mieszkańca. Kierownik Mariusz 

Stodolniak wyjaśnił, że obecnie pozwolenie na zjazd, mieszkaniec posiada tylko do 

jednej działki, a nie na realizację drogi wewnętrznej. W tym przypadku byłyby 

potrzebne zgody na zjazdy dla dwóch dróg wewnętrznych.  Poinformował, o dużych 
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problemach z uzgodnieniem planu przez GDDKiA. Następnie wskazał w którym 

miejscu zostanie poszerzona droga serwisowa.  Dyskutowano o obszarze o który 

zostanie poszerzona droga serwisowa.  

 

Do obradujących dołączył radny Maciej Brylewski.  

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyło 12 członków Komisji.  

 

Radny Jerzy Walczyk wskazał, że podoba mu się plan pod względem wielkości 

działek, natomiast nie uważa za trafiony pomysł projektowanie dróg typu 1KDW i 

5KDW – długie zakończone zawrotkami, ze względu na problem z ich obsługą np. 

przez śmieciarki. Zwrócono również uwagę, że usytuowanie działek mieszkaniowych 

pomiędzy dwiema drogami wewnętrznymi zmniejszy ich atrakcyjność.  

Kolejny mieszkaniec wyraził zdziwienie, że część jego gruntów została przeznaczona 

pod rolę, a nie w całości pod zabudowę. Kierownik Mariusz Stodolniak wyjaśnił, że 

tereny roli, które zostały zaprojektowane w planie, wskazane zostały w studium jako 

tereny rolne, przebiega również przez nie gazociąg wysokiego ciśnienia wraz z 

strefą. Mieszkaniec poinformował, że posiada pismo od Operatora Gazociągów 

Przesyłowych Gaz-System informujące, że operator nie widzi problemu w wykonaniu 

przejazdu i realizacji zabudowy w odległości 30 m od gazociągu. Poinformował, że 

występował o decyzję o warunkach zabudowy na wskazany obszar. Następnie 

wskazał, że nie rozumie dlaczego za jego gospodarstwem wrysowano pas zieleni 

1ZI, który powinien chronić teren np. od drogi. Obecnie pas będzie ograniczał 

możliwość rozbudowy i rozwoju gospodarstwa. Przewodniczący Adam Zydroń 

wyjaśnił, że nie można zmienić planu miejscowego niezgodnie ze studium, 

przypomniał również o obowiązującym studium bilansie terenów. Radny Jerzy 

Walczyk poinformował, że jeśli w przyszłości zostanie podjęta uchwała o zmianie 

studium na tym obszarze, należy złożyć wniosek o zmianę przeznaczenia terenu we 

wskazanym zakresie. Kierownik Mariusz Stodolniak wyjaśnił, że jedynym 

rozwiązaniem zlikwidowania pasa zieleni, jest wyłączenie tego obszaru z 

opracowywanego planu. Poinformował, że gdyby gospodarstwo nie istniało 

wcześniej, pas zieleni również w jego miejscu  musiałby zostać wrysowany. Dodał, 

że teren MN/U został wrysowany po klasoużytku. 

Mieszkaniec zapytał również, czy odbyły się konsultacje społeczne w związku z 

rozbudową drogi serwisowej, czy w związku z rozbudową istnieje jakiś projekt. 
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Poinformował, że podczas wspomnianej inwestycji wywłaszczono mu ogród, 1,5 m 

od budynku jest droga i nie otrzymał żadnego odszkodowania. Wiceburmistrz 

Bronisław Dominiak wyjaśnił, że wskazana przez mieszkańca inwestycja, 

realizowana jest przez GDDKiA w ramach wymiany nawierzchni na drodze S11 oraz 

drogi tzw. dodatkowe.  

Radna Beata Bruczyńska zauważyła, że na etapie opiniowania i wyłożenia planu do 

publicznego wglądu oraz składania do niego uwag, radni mogliby mieć 

przedstawiony plan, by posiadać wiedzę o powodzie uwzględnienia, bądź 

nieuwzględnienia uwag przez burmistrza.  

 

Po zapoznaniu się z załącznikiem nr 2 do projektu uchwały oraz zakończeniu 

dyskusji nad projektem uchwały przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podtrzymania stanowiska burmistrza w sprawie rozpatrzenia uwag.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Duszczak, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, 

Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Agnieszka Wiśniewska 

NIEOBECNI (3) 

Anna Maria Andrzejewska, Iwona Cupryjak, Magdalena Kosakowska 

 

Przystąpiono do wyrażenia opinii nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębu geod. Skrzynki, 

gmina Kórnik – etap 1.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 
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Stanisław Duszczak, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, 

Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Agnieszka Wiśniewska 

NIEOBECNI (3) 

Anna Maria Andrzejewska, Iwona Cupryjak, Magdalena Kosakowska 

 

Przewodniczący Komisji dodał, że procedowana jest nowa ustawa o planowaniu 

i zagospodarowaniu przestrzennym. Jeśli wejdzie ona w życie, to będzie jeszcze 

trudniej przeznaczyć treny pod zabudowę, gdyż będzie trzeba spełniać określone 

parametry.  

 

b) nadania nazwy ulicy w miejscowości Borówiec 

Projekt uchwały stanowiący załącznik do protokołu omówiła kierownik Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami Lidia Noskowiak wskazując, że proponuje się nadanie 

nazwy ul. Wiązowa.   

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii.  

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Borówiec.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Stanisław Duszczak, 

Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, 

Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

BRAK GŁOSU (1) 

Jarosław Mieloch 

NIEOBECNI (3) 

Anna Maria Andrzejewska, Iwona Cupryjak, Magdalena Kosakowska 

Radny Jarosław Mieloch nie głosował przez system eSesja. Głosował przez 

podniesienie ręki oraz wyrażenie „jestem za”. 

W związku z powyższym ostateczny wynik głosowania: 12 głosów za. 
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c) nadania nazwy ulicy w miejscowości Dachowa 

Projekt uchwały stanowiący załącznik do protokołu omówiła kierownik Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami Lidia Noskowiak wskazując, że proponuje się nadanie 

nazwy ul. Jałowcowa.   

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii.  

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Dachowa.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Stanisław Duszczak, 

Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, 

Andrzej Regulski, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (3) 

Anna Maria Andrzejewska, Iwona Cupryjak, Magdalena Kosakowska 

 

d) dodatkowych oznaczeń taksówek oraz przepisów porządkowych związanych z 

przewozem osób i bagażu taksówkami na terenie gminy Kórnik 

Projekt uchwały stanowiącej załącznik do protokołu omówiła kierownik Anna 

Borowiak. Radny Stanisław Duszczak wyraził wątpliwość, czy nie obowiązuje już 

uchwała sprzed lat, w zakresie przewozu osób i bagażu taksówkami. Kierownik Anna 

Borowiak poinformowała, że nie odnalazła w archiwum uchwały w tym zakresie. 

Członkowie Komisji wyrazili się pozytywnie w zakresie zaproponowanego wzoru 

graficznego oznaczenia taksówki.  

Radny Stanisław Duszczak poprosił o wprowadzenie korekt porządkowych w 

numeracji ustępów, literowych oraz zgłosił uwagi doprecyzowujące zapisy dotyczące 

uiszczenia należności za usługę oraz przewozu bagażu.  

 

Wyszedł radny Maciej Brylewski.  

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyło 11 członków Komisji 

 

Ustalono, że korekty zostaną naniesione do czasu sesji Rady.  
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Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii.  

Głosowano w sprawie: 

dodatkowych oznaczeń taksówek oraz przepisów porządkowych związanych z 

przewozem osób i bagażu taksówkami na terenie gminy Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Stanisław Duszczak, Krystyna Janicka, 

Jarosław Janowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, 

Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Iwona Cupryjak, Magdalena 

Kosakowska 

 

4. Zapoznanie się z wnioskami o ustalenie warunków zabudowy. 

 

Do obradujących dołączył radny Maciej Brylewski.  

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyło 12 członków Komisji.  

 

Zapoznano się z wykazem wniosków o ustalenie warunków zabudowy.  

Przewodniczący Adam Zydroń zapytał o lokalizację wniosku dotyczącego budowy 

dwóch budynków mieszkalnych jednorodzinnych (dwulokalowych) wolnostojących w 

obrębie Bnin. Kierownik Mariusz Stodolniak wskazał lokalizację i  poinformowali o 

zamierzeniu inwestycyjnym. 

Radna Beata Bruczyńska zapytała o wniosek dotyczący budowy 3 budynków 

mieszkalnych jednorodzinnych wolnostojących w miejscowości Skrzynki oraz na 

jakim etapie jest opracowanie planu miejscowego dla tego terenu. Następnie 

zapytała o wnioski dotyczące budowy budynków usługowych. Kierownik Mariusz 

Stodolniak udzielił wyjaśnień wskazując lokalizację omawianych terenów.   

Radna Krystyna Janicka zapytała o lokalizację wniosku dotyczącego budowy 30 

budynków mieszkalnych jednorodzinnych w zabudowie bliźniaczej. Kierownik 

Wydziału Planowania Przestrzennego wskazał lokalizację oraz zamierzenie 

inwestycyjne.  
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Radny Stanisław Duszczak zapytał o wniosek dotyczący budowy budynku biurowego 

w Dziećmierowie. Kierownik Mariusz Stodolniak przedstawił zamierzenie 

inwestycyjne.  

Radna Agnieszka Wiśniewska zapytała o lokalizację wniosku dotyczącego budowy 

22 budynków mieszkalnych jednorodzinnych wolnostojących wraz z drogą 

dojazdową w miejscowości Robakowo. Kierownik Mariusz Stodolniak udzielił 

wyjaśnień wskazując lokalizację.  

 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

a) zapoznanie się z pismem mieszkańca - dot. udostępnienia brzegu jeziora 

Bnińskiego 

Zapoznano się z mailami mieszkańca dotyczącymi udostępniania brzegu Jeziora 

Bnińskiego poprzez udrożnienie przejścia wokół niego. Wniosek, został złożony 

przez mieszkańca na lutową sesję Rady MiG Kórnik. 

Przewodniczący Komisji poprosił kierownika Wydziału Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa o przedstawienie informacji na temat wniosku mieszkańca z dnia 

15.06.2020r. który był omawiany na posiedzeniu Komisji w dniu 18.06.2020r., a 

następnie przekazany do rozpatrzenia przez burmistrza. Zapytał jakie działania w 

tym zakresie podjął Urząd MiG.  

Kierownik Sławomir Zakrzewski przypomniał, że temat udrożnienia przejścia 

wywołany został pismem mieszkańca oraz pismem sołtysa wsi Błażejewko. 

Poinformował, że w dniu 3.07.2020r. zostało wystosowane do Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie jako administratora, zawiadomienie 

dotyczące nielegalnego zagrodzenia przejścia wzdłuż Jeziora Bnińskiego. Odbyła się 

wizja lokalna z przedstawicielami PGW Wody Polskie oraz pracownikami Urzędu, 

których zadaniem było wskazanie omawianego terenu. Do tej pory Urząd MiG nie 

otrzymał informacji zwrotnej w sprawie.  

Przewodniczący Adam Zydroń przypomniał, że wyznaczenie linii brzegowej należy 

do kompetencji Wód Polskich i zauważył, że sprawa powinna być definitywnie 

załatwiona. Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa poinformował, że w 

dniu 7.03.2023r. ponownie skierowano pismo w tej sprawie do właściwego organu, z 

prośbą o ustosunkowanie się do pisma przesłanego wcześniej (zawiadomienie nr 

WB1-OSR.6341.29.2020 z dnia 3.07.2020r.).  
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Wiceburmistrz Bronisław Dominiak przypomniał, że sprawa została omówiona 

podczas sesji Rady w dniu 22.02.2023r. Urząd MiG skierował sprawę do Wód 

Polskich oraz pracownicy Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa wraz z Strażą 

Miejską uczestniczyli w wizji terenu. Wyraził nadzieję, że tym razem Wody Polskie 

zajmą w tej sprawie jakieś stanowisko. Zauważono, że Urząd MiG przekazał pismo 

wg właściwości i nie jest stroną postępowania. Przewodniczący Adam Zydroń 

poinformował, że propozycja treści pisma stanowiącego odpowiedź Komisji, zostanie 

przesłana członkom Komisji do zaakceptowania, a następnie przesłana 

wnioskodawcy.  

Następnie przewodniczący Komisji zapytał jak wygląda sprawa gospodarki odpadami 

na terenie z domkami letniskowymi. Dyskutowano o systemie odbierania śmieci. 

Kierownik Mariusz Stodolniak wyjaśnił, że obszar ten ma kilkudziesięciu 

współwłaścicieli. Zauważono, że teren wg ewidencji jest lasem i jest terenem 

niezamieszkałym, gdzie opłaty są naliczana wg pojemników. Zwrócono uwagę, że 

należy sprawdzić ile zostało zadeklarowanych kubłów.   

 

b) zapoznanie się z Uchwałą nr 1/2023 Rady Seniorów MiG Kórnik z dnia 6 marca 

2023r. 

Zapoznano się z Uchwałą nr 1/2023 Rady Seniorów MiG Kórnik z dnia 6 marca 

2023r. w sprawie poprawy bezpieczeństwa na kładce promenady. Pismo stanowi  

załącznik do protokołu. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak poinformował, że sytuacja 

została zgłaszana niejednokrotnie do generalnego wykonawcy. Poprosił o 

przedstawienie aktualnego etapu sprawy panią kierownik Wydziału Inwestycji. 

Kierownik Joanna Grzybowska wskazała, że jest to jedyna usterka, która nie została 

wykonana w poprzednim roku. Obecnie Urząd MiG zgłosił do wykonania parę 

usterek, które wynikły po przeglądzie obiektu mostowego, kładki.  Wykonano pomiary 

osiadań (w przeciągu paru miesięcy) i skonsultowano je również z projektantem. 

Obecnie wykonawca przyjął zgłoszenie. Urząd MiG otrzymał na razie informację 

ustną, że wykonawca przystąpi do realizacji usterek i powiadomi w przyszłym 

tygodniu jak będą one realizowane. Dodała, że jeśli usterka nie zostanie wykonana 

po określonym czasie, Urząd MiG przystąpi do wyłonienia nowego wykonawcy, prace 

zostaną wykonane obciążając posiadaną gwarancję.   

Przewodniczący Adam Zydroń zapytał, co jaki czas musi być wykonywany przegląd 

techniczny kładki. Kierownik Joanna Grzybowska wyjaśniła, że co roku wykonywany 
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jest przegląd obiektu mostowego kładki oraz co roku przegląd ścieżki. Książka 

obiektu i przegląd obiektu mostowego kosztowały 3 tys. brutto.  

 

Wolne głosy i wnioski 

Radny Maciej Brylewski poinformował, że po raz kolejny pojawiły się informacje 

dotyczące przeładowanie porannych kursów linii autobusowych z Bnina - Kórnika do 

Poznania. Linia 501 godz. 6.59 i linia 560 godz. 7:18 są maksymalnie obładowane. 

Kierownik Anna Borowiak poinformowała, że na ten moment z ZTMu nie otrzymała 

takich informacji. Wyjaśniła, że ZTM ma stały monitoring ponieważ kursy te są płatne 

i takie uwagi są zgłaszane. Poinformowała, że wystąpi z takim zapytaniem do ZTMu i 

postara się radnemu udzielić odpowiedzi.  

 

6. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Adam Zydroń zakończył 

posiedzenie Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej. 

 

 

 

 Przewodniczący Komisji 

            /-/ Adam Zydroń 

 

 

 

Protokołowała Joanna Grzegorowska 

 


